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Rafał Czura

Radny Rady Miejskiej w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka

za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ INTERPEIACJI:

Zwracam się z prośbąo rozważnie utworzenia w Gminie Lubawka społecznej Rady ds.

Ochrony Zwierząt.

UaA'ADNIEN,E,sToTN EGo zNAczENlA DLAGM,Ny I lEl MIEszKAŃcÓw :

W Gminie Lubawka działa wiele osób, które podejmują bezinteresowne działania

narzecz poprawy dobrostanu zwierzątorazprzeciwdziałania ich bezdomności. Dziękiakcjom,

podejmowanym przez czołowych aktywistów, średnio ó0 bezdomnym zwierzętom rocznie

udaje się znaIeźć nowy dom bez konieczności urnieszczania ich w schronisku. Jest to wynik

niebagatelny, świadczący o niemałym poświęceniu i determinacji wobec przeciwdziałania

problemowi bezdomności, jak również niewłaściwego traktowania zwierząt. Pozwala także

ograniczyć koszty, jakie Gmina musiałaby ponosić w związku z umieszczeniem ich

w schronisku.

Społeczna Rada będzie mogła być miejscem, gdzie wszystkie problemy w zakresie

ochrony zwierząt będą na bieżąco podnoszone. Ponadto pozwoli

w pewien sposób sformalizować działania, być może również wytworzyć swoistą ich synergię.

Taka rada mogłaby spotykać się np. raz na kwartał i poruszać istotne tematy w rzeczonym

zakresie.

Na terenie naszego kraju istnieją już podobne gremia, skupione wokół samorządów,

których inicjatywy wymiernie wpływają na ograniczenie poziomu bezdomności a także

na poprawę świadomości społecznej w zakresie praw zwierząt. W związku z powyższym

uprzejmie proszę o rozważenie możliwości utworzenia podobnej Rady w Gminie Lubawka.
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